

HG101 Basic Digital Photography 基础数码摄影 (4 sessions)

\$125.00

This workshop provides an exciting opportunity to explore the fascinating world of digital photography using a DSLR (digital single-lens reflex) camera. Topics include introduction to digital camera, composition, light and shadow, portraiture, abstract and landscape photography. Explore how you intend to use your images – for internet or print. What about noise reduction, burst speed, white balance, optical and digital zoom, buffer, and burst mode? Further explore these issues and the specifics of digital camera controls, such as resolution, formatting, color space and correct exposure. Students need to bring a DSLR camera to class. Each week students will bring in prints for group discussion and critique. (limited to 8 students)

本课程会使用DSLR（数码单反相机）相机，带您探索迷人的数码摄影世界。课程主题包括相机介绍、构图、光影、肖像画、抽象和风景摄影等；课程也会和您一起讨论关于图像的使用（用于互联网或打印）。什么是降噪，突发速度，白平衡，光学和数字变焦，缓冲和突发模式？课程将进一步探讨这些问题以及数码相机控件的细节，例如分辨率，格式，色彩空间和正确曝光。学生需要携带单反相机上课。每周学生都将自己完成的作品打印出来品进行小组讨论和批评。（限8名学生）

HG102 Intermediate Digital Photography 中级数码摄影 (4 sessions) \$175.00

Develops the skills acquired in HG101 while learning additional features of photography. Topics include flash, still life, creative and conceptual photography. Students will have an opportunity to utilize the skills they have learned to create their own project. Students must bring their DSLR digital camera to class. (limited to 8 students)

在HG101所建立的基础上，学习摄影的其他功能。课程主题包括闪光，静物，创意和概念摄影。学生将有机会利用他们学到的技能来创建自己的项目。学生必须携带他们的数码单反相机数码相机上课。（限8名学生）

HG103 Introduction to ADOBE Lightroom (4 sessions)

\$125.00

Learn the basic workflow of Lightroom. Creating catalogs, importing images, compiling collections, retouching and exporting images will be covered. We will also discuss RAW and new JPEG files. Students will need to bring their own laptop with Lightroom installed. Students will also need to bring a thumb drive with their photos. (limited to 8 students)

了解Lightroom的基本工作流程。本课程主题将涵盖创建目录，导入图像，编译集合，润饰和导出图像。我们还将讨论RAW和新的JPEG文件。学生需要安装Lightroom在自己的笔记本电脑中，另外学生还需要携带存自己作品的随身硬盘。（限8名学生）

HG104 Introduction to ADOBE Photoshop (4 sessions)

\$125.00

Learn how to use Adobe Photoshop to create professional images ready for publication in print, multimedia and on the web. Practice with tools, commands and features that enhance images and optimize color. This course is photography-oriented. Students must bring their own laptop with Photoshop CC2018 installed. (limited to 8 students)

本次课程主要内容是了解如何使用Adobe Photoshop创建印刷版，多媒体和网络上发布的专业图像。使用可增强图像和优化颜色的工具，命令和功能进行练习。本课程以摄影为主。学生必须携带自己的笔记本电脑安装Photoshop CC2018。（限8名学生）

HG 105 Intermediate ADOBE Photoshop (3 sessions)

\$125.00

Build on the basics learned in HG103. Image combining, enhancement retouching, scanning specifications, perfect masking, and layering skills will be covered. (limited to 8 students)

建立在HG103中学到的基础知识上，本课程主题将涵盖图像组合，增强修饰，扫描规范，完美遮罩和分层技能。（限8名学生）

HG201 Portrait Photography 人像摄影 (4 sessions)

\$175.00

This course is designed to provide students with the skills necessary to create a successful portrait. Students will explore a variety of methods and approaches to portrait photography. Topics will include lighting, location, film choice and composition. Each week students will shoot photos and critique their work in class. Students must bring their DSLR digital camera to class. (limited to 4 students)

本课程旨在为学生提供创建成功肖像所需的技能。学生将探索人像摄影的各种方式和方法。主题将包括照明，位置，影片选择和构图。每周学生都会在课堂上拍摄照片并讨论他们的作品。学生必须携带他们的数码单反相机数码相机上课。（仅限4名学生）

HG301 Photo Journey: Central Park 摄影之旅：中央公园 (1 session)

\$75.00

Taking advantage of Central Park, this photography workshop focuses on how to take pictures of the environment (from cityscapes to landscapes). Learn the art of scouting for an image and visual editing. This workshop is appropriate for all levels of photographic knowledge from beginners to advanced hobbyists. (limited to 6 students)

利用中央公园，这个摄影研讨会的重点是如何拍摄周遭环境（从城市景观到景观）。学习图像和视觉编辑的侦察艺术。该研讨会适用于从初学者到高级爱好者的所有级别的摄影知识。（仅限6名学生）

HG302 Cityscape | Street Photography 城市景观 | 街拍摄影 (1 session)

\$75.00

Learn savvy techniques that will turn your images into outstanding ones, such as lighting, composition, special effects particular to cityscape/street photography. Students will learn techniques to capture your scenes and moments with confidence and creativity. Our experienced instructor will guide you through various sets of exercises and outdoor shooting scenarios that will fully prepare you for your next outdoor adventure. The session will consist of real-time shooting and immediate review of the work photographed during class. Shooting areas will be either the High Line, Union Square, South Street Seaport, or other locations as determined by the instructor. This course is ideal for photographers who just like to take pictures anywhere and everywhere. (limited to 6 students)

学习通过精明的技巧运用如照明，构图，城市/街道摄影的特效等，将您的图像转化为优秀的作品。学生将学习如何通过自信和创造力捕捉场景和时刻的技巧。我们经验丰富的老师将指导您完成各种练习和户外拍摄场景，为您的下一次户外探险做好充分准备。本课程将包括实时拍摄和及时审查在课堂上拍摄的作品。拍摄区域将在高线，联合广场，南街海港或老师指定的其他位置。本课程非常适合喜欢随时随地拍照的摄影师。（仅限6名学生）